

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### **在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明**

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

### **REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED**

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號:  
Application No.:

304049929

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標 :  
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、  
地址 :  
Applicant's Name, Address:  
[740/ 註冊申請人的送達地址 :  
750] Applicant's Address for Service:  
[571] 商標描述 :  
Mark Description:  
[511] 類別編號 :  
Class No.:  
[442] 公布獲接納註冊申請日  
期 :  
Date of Publication of  
Acceptance for  
Registration:

C.I. TAKIRON Corporation  
3-1-3, Umeda, Kita-ku, Osaka-shi,  
Osaka  
JAPAN  
China Patent Agent (H.K.) Ltd.  
22/F, Great Eagle Centre,  
23 Harbour Road, Wanchai,  
Hong Kong  
N/A  
1,6,7,17,19,20,22,27  
28-04-2017

申請人擬修訂類別 7,17 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 7,17 to read as follows:

類別 Class 7  
Electric motors for machines.

類別 Class 17  
Pipe joints, not of metal for the purposes of building, construction, and civil engineering; pipe joints, not of metal for watering tubes; electrical insulating materials; plastic sheeting for preventing weed growth; extruded plastics in the form of bars for use in manufacture; plastics in extruded form for use in manufacture; extruded plastics in the form of blocks for use in manufacture; synthetic rubber for use in manufacture; plastic film for agricultural purposes; hoses, not of metal, for agricultural purposes; watering hoses; irrigation hoses; plastic sheeting for

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

agricultural and horticultural purposes; waterproof packings; joint packings; graphite packing for gaskets; semi-processed plastics; semi-processed resins; semi-processed plastics, in the form of boards, sheets, rods and bars; semi-processed resins, in the form of boards, sheets, rods and bars; soundproofing materials; insulators for railway tracks.

---

[210] 商標申請編號: 305017563  
Application No.:

[540] 商標: **RESERVE ST MARTIN**  
Mark:

[730] 註冊申請人姓名/名稱、  
地址: VIGNERONS DE LA MEDITERRANEE  
Applicant's Name, Address: ZONE INDUSTRIELLE DE PLAISANCE, 12  
RUE DU REC DE VEYRET  
11100 NARBONNE  
FRANCE

[740/ 註冊申請人的送達地址:  
750] Applicant's Address for Service: DEACONS  
5th Floor, Alexandra House  
Central  
HONG KONG

[571] 商標描述: N/A  
Mark Description:

[511] 類別編號: 33  
Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 13-09-2019  
Date of Publication of  
Acceptance for  
Registration:

申請人擬修訂類別 33 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 33 to read as follows:

類別 Class 33  
Wines.

---

[210] 商標申請編號: 304547331  
Application No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標 :  
Mark:



[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、  
地址 :

深圳市鄰友通科技發展有限公司  
中國內地

Applicant's Name, Address:

深圳市龍華區  
民治街道民治大道與民旺路交匯處嘉熙業廣場大廈 1242-02 室

[740/ 註冊申請人的送達地址 :

卓遠知識產權有限公司

750] Applicant's Address for Service:

香港  
上環禧利街 27 號  
富輝商業中心 10 樓  
不適用

[571] 商標描述 :  
Mark Description:

[511] 類別編號 :  
Class No.:

9

[442] 公布獲接納註冊申請日  
期 :

20-09-2019

Date of Publication of  
Acceptance for  
Registration:

申請人擬修訂類別 9 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows:

類別 Class 9

電子秤; 帶身體質量分析儀的秤; 筆記本支架; 計算機外圍設備; 數據處理設備; 插頭、插座和其他接觸器(電連接); 行車記錄儀; 支援點對點或多點應用作短距離傳送數碼聲音及數據的音箱; 機頂盒; 鼠標(計算機外圍設備); 計算機鍵盤; 智能戒指(數據處理); 與視聽設備有關的可下載的計算機應用軟件; 與計算機連用的打印機; 感測器; 揚聲器; 揚聲器音箱; USB 集線器; 火警感知器; 電子信號發射器; 信號轉發器; 車載支架; 無線門磁; 無線門鈴; 支援點對點或多點應用作短距離傳送數碼聲音及數據的適配器。

[210] 商標申請編號 :  
Application No.:

305092092

[540] 商標 :  
Mark:

# meicai

[730] 註冊申請人姓名/名稱、  
地址 :  
Applicant's Name, Address:

北京雲杉世界信息技術有限公司 (Beijing Spruce World Information Technology Co., Ltd.)

中國

北京市朝陽區

安貞西裏五區壹號 3 層 306 號

隆天專利商標代理有限公司

香港

九龍青山道 485 號

九龍廣場 10 樓 11 室

不適用

[740/ 註冊申請人的送達地址 :  
750] Applicant's Address for Service:

[571] 商標描述 :  
Mark Description:

9, 29, 30, 31, 32, 33, 35, 39

[511] 類別編號 :  
Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日  
期:

22-11-2019

Date of Publication of  
Acceptance for  
Registration:

申請人擬修訂類別 29,30 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 29,30 to read as follows:

類別 Class 29

醃漬、冷凍、乾製及煮熟的水果和蔬菜; 果凍, 果醬, 蜜餞; 蛋; 奶, 奶酪, 黃油, 酸奶和其他奶製品; 食用油和油脂; 食用海藻提取物; 醃製水果; 加工過的檳榔; 醃製蔬菜; 蔬菜色拉; 醬菜; 牛奶; 牛奶製品; 食用菜油; 類可可脂; 塗麵包片用脂肪混合物; 加工過的堅果; 以果蔬為主的零食小吃; 木耳; 乾食用菌; 豆腐; 以上貨品全部包括於第 29 類別。

類別 Class 30

咖啡, 茶, 可可和咖啡代用品; 米, 意式麵食, 麵條; 食用澱粉和西米; 麵粉和穀類製品; 麵包、糕點和甜食; 巧克力; 冰淇淋, 果汁刨冰和其他食用冰; 糖, 蜂蜜, 糖漿; 鮮酵母, 發酵粉; 食鹽, 調味料, 香辛料, 醃製香草; 醋, 調味醬汁和其他調味品; 冰(凍結的水); 茶飲料; 甜食(糖果); 甜食; 方便米飯; 食用豆粉; 以穀物為主的零食小吃; 天然或人造冰; 醬油; 調味品; 酵母; 食用芳香劑; 攪稠奶油製劑; 食用預製穀蛋白; 以上貨品全部包括於第 30 類別。